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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/14 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-6 
Rijeka,  9. lipnja. 2021. 
 

ZAPISNIK 
S 20. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
20. sjednica VMO Belveder održana je 9. lipnja 2021. (srijeda) početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Kristijan Grunhut, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje zapisnika s 19. sjednice VMO Belvedera. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

1. Prijedlog Programa rada Vijeća za 2022. godinu te usvajanje istih 
2. Informacija o radovima na terenu 
2. Razno 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

Ad.1  
Predsjednica je upoznala vijećnike s prijedlogom Programa rada Vijeća za 2022. godinu te 
predlaže da se i ove godine održe slijedeći programi: 
- Dani MO Belveder, (u sklopu Dana MO bi se održali: prigodni program koncert/predstava i izbor 

najljepše okućnice u suradnji s vrtićima i Centrom za odgoj i obrazovanje, mjerenje šećera i 
tlaka) održao bi se u lipnju 2022. godine 

- Malonogometni turnir održao bi se u studenom 2022. godine 
- Doček Svetog Nikole, održao bi se u prosincu 2022. godine 
 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog i usvaja Program rada za 2022. godinu 
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Ad.2  
Predsjednica je upoznala vijećnike s početkom izvođenja aktivnosti po prioritetima iz 2021. godine 
(prenesenima iz 2020. godine) vezano za radove koji se izvode u parkiću iznad Omladinskog 
nogometnog igrališta a koji se sastoje od izgrađene druge faze / nastavka pješačke staze, 
postavljenim klupama i najavljenom postavljanu prve dječje sprave (ljuljačke). Vijeće je izvršilo 
terenski obilazak navedene lokacije, a prethodnu su tajnica i predsjednica obišle parkić sa 
nadležnim osobama iz Grada Rijeke i KD Čištoća koji organiziraju radove. 
 
Zaključak: Vijeće prihvaća informaciju 
 
 
Ad.3 
 
Tajnica je upoznala vijećnike s prijavama komunalnog nereda i komunalnog oštećenja na području 
Mjesnog odbora koji su prijavili građani i tajnica obilaskom terena: 
- Postavljanje stupića u Ulici Ljudevita Matešića br.8 , po prijavi gospođe Mišćevi, predmet 

proslijeđen Rijekaprometu i brzo realiziran 
- Prijava za uništen znak zabrane dolaska psima na igralištu (Campetta) 
- Prijava komunalnig nereda u Ulici Ukmarove stube kod br.4 komunalni nered (razni namještaj i 

šuta) 
- Prijava odbačenog suhog granja u Ulici Tizianova kod br.28 koje je riješeno 
- Prijava za košnju zelenila u Ulici Franca Prešerna kod br.37 Prijava za postavljanje zabrane za 

psa u parku Franca Prešerna kod br.37 
- Prijavljena oštećena klupica na vrhu stepeništa Stube Marka Remsa br.13 

 
 
 
Zaključak: Vijeće prihvaća informaciju 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


